

Title (en)

CARRYING SYSTEM, PREFERABLY FOR RUCKSACKS.

Title (de)

TRAGSYSTEM, VORZUGSWEISE FÜR RUCKSACK.

Title (fr)

SYSTEME PORTEUR, DE PREFERENCE DE SACS A DOS.

Publication

EP 0189454 A1 19860806 (EN)

Application

EP 85903438 A 19850708

Priority

SE 8403610 A 19840706

Abstract (en)

[origin: WO8600506A1] A carrying system, preferably for rucksacks, including at least two carrying straps (2, 3) attached to the upper and lower portions of the rucksack (1) and intended to engage against, and extend over, the shoulders and chest of the wearer for fixing the rucksack against the back of the wearer. Each strap (2, 3) extends in a curve in over the wearer's chest and the straps are mutually fixable by thongs (12) at a predetermined, regulatable spacing, said thongs extending through a plurality of holes (11) made longitudinally in each strap. The thongs (12) can be pulled out from the respective strap (2, 3) to form loops (13, 15) which can be jointed to each other with the aid of a connection device (14) for positionally fixing the straps (2, 3) in a given position on the chest.

Abstract (fr)

Un système porteur, de préférence de sacs à dos, comprend au moins deux bretelles porteuses (2, 3) attachées aux parties supérieure et inférieure du sac à dos (1) et conçues pour être en contact et entourer les épaules et la poitrine du porteur, en attachant le sac à dos sur le dos du porteur. Chaque bretelle (2, 3) s'étend en une courbe autour de la poitrine du porteur et les bretelles s'attachent l'une à l'autre par des lanières (12) disposées à des intervalles réglables et prédéterminés. Ces lanières traversent une pluralité d'orifices (11) disposés longitudinalement sur chaque bretelle. Les lanières (12) peuvent être tirées de la bretelle respective (2, 3) pour former des boucles (13, 15) qui peuvent être attachées ensemble à l'aide d'un dispositif de connexion (14) afin de fixer les bretelles (2, 3) sur la poitrine dans une position donnée.

IPC 1-7

A45F 3/08

IPC 8 full level

A45F 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45F 3/04 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600506A1

Cited by

RU2483692C1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600506 A1 19860130; EP 0189454 A1 19860806; SE 451361 B 19871005; SE 8403610 D0 19840706; SE 8403610 L 19860107

DOCDB simple family (application)

SE 8500272 W 19850708; EP 85903438 A 19850708; SE 8403610 A 19840706